


@minezk.nl>
Onderwerp: Re: producenten medische hulpmiddelen
Ha ,
Mooie actie! En prima om de RA’s hiervoor te benaderen. Dat kan ik ook voor je doen als je wilt.
Holland Instrumentation (Z-H) is wellicht ook nog interessant om te benaderen.
Groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 19 mrt. 2020 om 21:35 heeft  @minezk.nl> het
volgende geschreven:

Ha ,
Zoals je ongetwijfeld gehoord hebt dreigen er ten gevolge van de Coronacrisis op
korte en middellange termijn ernstige tekorten aan mondkapjes,
beademingsapparatuur en andere medische hulpmiddelen. EZK heeft daarom
aangeboden bij VWS om te helpen in kaart te brengen wat de Nederlandse
maakindustrie kan bijdragen om tekorten te voorkomen.
Ik heb vandaag op verzoek van  enkele collega’s bij DGBI en RVO
gevraagd om te helpen vraag en aanbod bij elkaar te brengen. Dat willen we doen
langs twee lijnen, (1) het ophalen van signalen die bij branches, ROM’s etc
binnenkomen over mogelijke bijdragen van de industrie en (2) concrete vragen
van VWS om medische hulpmiddelen via diezelfde partners uit te laten zetten en
reacties te verzamelen.
We benaderen verschillende branches (FME, Metaalunie, HightechNL, FHI,
CompositesNL, MinacNed, VNCI, Deltalinqs en natuurlijk ook Brainport
Development). Alle partijen die wij tot nu toe hebben gesproken staan in de
meewerkstand. Zoals vanochtend met  besproken zal ik een tekstje
sturen richting de Regioambassadeurs met de vraag om ook via de ROMS het
tweeledige verzoek uit te zetten. Ik heb vandaag tijdens mijn belronde begrepen
dat er op alle fronten in de regio al ideeën opborrelen en verzameld worden.
Ik heb niet de illusie dat we alles kunnen coördineren, maar laten we een poging
wagen .

 is vanuit directie TOP vandaag toegetreden tot het crisisteam bij
VWS en zal concrete vragen vanuit VWS aan ons doorsturen en aanbod vanuit het
bedrijfsleven onder de aandacht brengen
Groet, 

Van:  
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 14:40
Aan:  @minezk.nl>
Onderwerp: RE: producenten medische hulpmiddelen
Dank 
FHI is goede toevoeging. Neme ik mee
Groet, 

Van:  @minezk.nl> 
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 14:34
Aan:  @minezk.nl>
Onderwerp: FW: producenten medische hulpmiddelen
Ha ,
Voorstel om via regio’s/ROM’s te laten lopen is ok.
Denk naast FME/MKBNL ook aan FHI als branche die wat kan betekenen.
https://fhi.nl/medischetechnologie/
Groet, 

Van:  < @minezk.nl> 
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 13:55
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Aan:  @minezk.nl>
CC:  @minezk.nl>; 

 < @minezk.nl>
Onderwerp: RE: producenten medische hulpmiddelen
Hi ,
Ja goed idee. Loopt deels al (heb nu  aan de lijn die er ook al mee bezig is),
goed als er een verzoek komt aan alle RA’s.
Groet,

Van: ) < @minezk.nl> 
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 13:44
Aan:  < @minezk.nl>
CC: ) < @minezk.nl>; 

 < @minezk.nl>
Onderwerp: producenten medische hulpmiddelen
Hoi ,
Net met TOP ( ) gesproken.
SZW heeft moeite om vraag en aanbod van medische hulpmiddelen te coordineren
en vraagt EZK om hulp bij het vinden van mogelijke producenten.  vroeg
mij of ik uit mijn vorige netwerk nog wat weet. Mijn contacten daar zijn echter
meer dan 5 jaar oud, dus om daar nog op te varen lijkt me niet handig.
Heb  voorgesteld om de vraag/verzoek aan ons te sturen en dat elke
regio(ambassadeur)/teamlid zijn contact met de regionale ROM aanspreekt (bij IQ
bijvoorbeeld acc.managers HTSM en LSH). En ROM’s te vragen of zij bedrijven
weten die hier op in kunnen spelen. Vind je dit een goede optie?
Groet,

Van:  < @minezk.nl> 
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 06:35
Aan:  @minezk.nl>
CC: ) < @minezk.nl>; 

@minezk.nl>
Onderwerp: Re: demcon
Ok tnx. Ik wacht even op nader bericht  (vndg overleg taskforce VWS)
alvorens andere regioteams in te schakelen 
Groet!
Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 19 mrt. 2020 om 00:02 heeft 
@minezk.nl> het volgende geschreven:

Heb verzoek ook doorgestuurd naar IQ, wie weet kan hun netwerk
ook nog iets opleveren.

Op 18 mrt. 2020 om 21:56 heeft 
@minezk.nl> het volgende geschreven:

 Ter info,
er ligt dus al een aantal lijntjes met de industrie vanuit
TOP en SZW.
Opletten dat we dat niet dubbelen.

Verstuurd vanaf mijn iPhone
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Strekking: fijn dat jullie de productie
opvoeren; hoe sneller, hoe beter
Groet,
10.2.e


